
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 178

Det fremgår af ministerens besvarelse af MOF alm. del – spørgsmål 13, at havbrugsvirk-

somheden Musholm i havbruget Musholm Øst har anvendt 5,7 tons antibiotika, mens der

i det næsten fire gange større Musholm Vest er anvendt 636 kg.

– Har dette forhold givet anledning til undren hos myndighederne, og hvordan er der i

givet fald fulgt op på dette tilsyneladende overforbrug?

– Hvad kan ministeren oplyse om årsagen til, at der har været anvendt ca. 9 gange me-

re antibiotika i det mindre havbrug end i det større ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 20. november 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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